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عليرضا بيرانوند:
 ناراحتم و دليلش را

 سرپرست باشگاه مى دانم
ــپوليس با تاكيد بر  ــان تيم فوتبال پرس دروازه ب
ــورب بلژيك به  ــاه بازيكن تيم آنت ــه از 11 تيرم اينك
ــش از آن و تا جايى كه  ــاب مى آيد، گفت: تا پي حس
قانون اجازه دهد پرسپوليس را همراهى خواهم كرد.

 عليرضا بيرانوند كه روز يكشنبه براى رسيدگى 
ــگاه پرسپوليس  ــخصى در محل باش به برخى امور ش
ــد در مورد وضعيتش براى ادامه همكارى با  حاضر ش
ــگاه با توجه به قرارداد سه ساله اى كه با تيم  اين باش

آنتورب بلژيك امضا كرده است، توضيح داد.
ــرارداد منعقد  ــه طبق ق ــادآورى اينك ــا ي وى ب
ــده از 11 تيرماه بازيكن آنتورب بلژيك به حساب  ش
ــان كرد: البته تا آن زمان و تا جايى  مى آيد، خاطرنش
ــه بتوانم و قانون و آئين نامه هم به من اجازه دهند  ك

در تمرينات پرسپوليس شركت خواهم كرد.
ــال ايران در واكنش به اين  اين ملى پوش فوتب
ــر رقابت هاى ليگ برتر از  ــش كه «دو هفته ديگ پرس
ــود. با اين شرايط و پيوستن شما به  سر گرفته مى ش
ــپوليس چه خواهد كرد؟»،  ــگاه پرس تيم بلژيكى باش
ــگاه بايد در اين مورد  تصريح كرد: من نمى دانم؛ باش
ــى ميان دو  ــال بايد توافق ــرد. به هر ح ــم بگي تصمي
ــپوليس و آنتورب صورت بگيرد. باشگاه  ــگاه پرس باش

هر تصميمى بگيرد، در خدمت هستم.
بيرانوند در مورد اينكه گفته مى شود وى سه شنبه 
ــلامت به  ــت س ــنبه هفته جارى براى تس يا چهارش
ــوز خيلى دقيق  ــد نيز گفت: هن ــفر مى كن بلژيك س
مشخص نيست، شايد تا پايان هفته وضعيتم مشخص 
شود. در هر صورت اگر هم اين هفته سفرى به بلژيك 
داشته باشم صرفاً براى دادن تست پزشكى است. بعد 
ــه ايران برمى گردم چون طبق قرارداد، من از  از آن ب
11 تيرماه بازيكن آنتورب هستم و تا پيش از آن بايد 

در خدمت پرسپوليس باشم.
اين بازيكن در مورد اينكه آيا علاقه اى دارد طى 
ــپوليس از ليگ برتر، اين تيم  9 بازى باقى مانده پرس
را كماكان همراهى كند، خاطرنشان كرد: اگر قرار بود 
ــروم همان نيم فصل مى رفتم، به دليل بحران كرونا  ب
ــه تعويق افتاد.  ــاد كرد، بازى ها ب ــرايطى كه ايج و ش
ــتى  ــگاه تصميم درس اميدوارم در اين زمينه دو باش
ــال بلژيك فينال  ــد. وى با يادآورى اينكه فوتب بگيرن
ــت: اين بازى براى  ــام حذفى را در پيش دارد، گف ج
ــايد الان  ــت زيادى دارد. اگر كرونا نبود ش آنها اهمي
ــد و من هم در بلژيك حضور  بازى هاى ما تمام مى ش
ــتم. عليرضا بيرانوند همچنين در واكنش به اين  داش
ــه «ناراحت به نظر  ــش خبرنگاران مبنى بر اينك پرس
مى رسيد، دليلش چيست؟»، گفت: آقاى رسول پناه 

خودش مى داند چرا ناراحت هستم.

چهره
ا ا برانكو:ل

 تماسى با پرسپوليسى ها 
نداشته ام

ــگاه  ــوع اعتراض باش ــى ورزش موض دادگاه عال
ــپوليس را در پرونده برانكو ايوانكوويچ به اطلاع  پرس
ــدور راى كميته تعيين  ــاند. پس از ص اين مربى رس
ــا در پرونده برانكو و  ــت بازيكنان و مربيان فيف وضعي
ــپوليس، اين باشگاه اعتراض رسمى خود  باشگاه پرس
ــى اين  ــال كرد تا بررس را به دادگاه عالى ورزش ارس

پرونده همچنان ادامه داشته باشد.
ــال  ــوع دادگاه CAS با ارس ــس از اين موض پ
ــيدگى پرونده  نامه اى به برانكو اعلام كرد به دليل رس
ــده  ــراى راى فيفا موقتا تعليق ش ــن دادگاه، اج در اي
ــاب دو طرف بايد منتظر باشند تا  ــت. با اين حس اس
ــى را درباره اين پرونده  ــى ورزش نظر نهاي دادگاه عال
ــه تعيين وضعيت  ــاس راى كميت ــاذ كند. بر اس اتخ
ــگاه پرسپوليس محكوم  بازيكنان و مربيان فيفا، باش
ــورو به برانكو  ــك ميليون و 55 هزار ي ــه پرداخت ي ب

ايوانكوويچ شده است.
ــد روز اخير  ــپوليس در چن ــگاه پرس البته باش
ــو مذاكره كند تا  ــده بود قصد دارد با برانك مدعى ش
ــوا در دادگاه عالى ورزش به  ــرح دع ــده بدون ط پرون
ــد. در همين حال برانكو ايوانكوويچ درباره  پايان برس
ــگاه با او تماسى داشته يا خير؟ گفت: من  اين كه باش
تماسى با آن ها نداشتم و در اين باره بايد از مسئولان 

پرسپوليس سؤال كنيد.

اكبر ميثاقيان سرمربى
 تيم فوتبال ملوان شد

ــگاه ملوان بندرانزلى اكبر ميثاقيان را به  باش
ــرمربى جديد تيم فوتبال اين باشگاه پس  عنوان س

از قطع همكارى با محمد احمدزاده معرفى كرد.
ــور با پيراهن  ــابقه حض ــر ميثاقيان كه س اكب
ــن تيم را در كارنامه فوتبالى خود دارد به عنوان  اي

سرمربى جديد ملوان انتخاب شد.
ــور  ــته اول فوتبال كش ملوان كه در ليگ دس
حضور دارد با 24 امتياز در رده هفدهم جدول قرار 
ــه دار فوتبال ايران در آستانه  ــگاه ريش دارد تا باش

سقوط به ليگ دسته دوم باشد.

ليگ دسته اول فوتبال هم
 به تعويق افتاد

ــت و هفتم رقابت هاى ليگ دسته  هفته بيس
اول فصل 99-98 از 10 تيرماه آغاز مى شود.

به منظور افزايش زمان آماده سازى باشگاه ها، 
ــمانى بازيكنان كه سرمايه هاى  بهبود شرايط جس
ــوند و همچنين  ــوب مى ش ــگاه ها محس اصلى باش
ــرايط ورزشگاه هاى محل برگزارى  آماده نمودن ش
ــازمان ليگ  ــابقات در زير نور، س جهت انجام مس
ــته اول  در نظر دارد ديدارهاى باقى مانده ليگ دس
ــدود يك هفته تاخير  ــور فصل 99-98 را با ح كش

نسبت به تاريخ قبلى پيش بينى شده آغاز كند.
به اين ترتيب روز 5 تير ماه ديدار معوقه تيم 
سپيدرود رشت و تيم هوادار تهران برگزار مى شود 
ــابقات هفته بيست و هفتم از روز سه  و سپس مس

شنبه 10 تير 1399 آغاز مى شود.

گلاره ناظمى:
وضع ليگ برتر فوتبال زنان 

هنوز مشخص نيست

ــئول برگزارى مسابقات فوتبال زنان گفت:   مس
ــان ليگ برتر فوتبال  ــوز براى ادامه يا اعلام قهرم هن

زنان تصميم گيرى نشده است.
ــت: سازمان ليگ هنوز  گلاره ناظمى اظهار داش
تصميمى براى ادامه يا لغو مسابقات ليگ برتر و اعلام 

قهرمان اين فصل نگرفته است.
ــخ به اين پرسش كه احتمال اعلام  وى در پاس
ــابقات وجود  ــان فصل بدون برگزارى ادامه مس قهرم
ــت و هيچ  ــر گفت: همه چيز محتمل اس دارد يا خي

چيزى مشخص نيست.
ــان  ــال زن ــابقات فوتب ــزارى مس ــئول برگ مس
ــه سازمان ليگ براى  درخصوص زمان برگزارى جلس
ــابقات عنوان كرد: اين جلسه  تصميم گيرى ادامه مس
ــت ليگ زنان  ــخص كردن وضعي به زودى براى مش

برگزار خواهد شد. 

ــابق پرسپوليس معتقد است بازى  بازيكن شيرازى س
هاى ليگ برتر بايد برگزار شود.  مهدى شيرى معتقد است 
ــود؛ چرا كه تمام مشاغل  بازى هاى ليگ برتر بايد برگزار ش
شروع به كار كرده اند و فوتباليست ها هم مثل بقيه مردم در 
جامعه حضور دارند و در معرض خطر هستند؛ بنابراين بهتر 
ــت كه بازى ها برگزار شود تا حقى از كسى ضايع نشود  اس

و حق به حقدار برسد.
*در مـورد برگـزارى يـا تعطيلى ليـگ چه نظرى 

داريد؟
ــت چون با اين كار  به نظر من برگزارى ليگ بهتر اس
ــود اما براى سلامتى چه چيزى  حقى از تيمى ضايع نمى ش
ــت بايد بگويم الان كسى رعايت نمى كند و  عقلانى تر اس

ــد و انگار فقط  ــت و آمد مى كنن ــه در جامعه رف هم
براى فوتبال مشكل ساز است. برگزارى ليگ باعث 
ــى ضايع نشود چون  ــود هيچ حقى از كس مى ش
ــد و مى خواهند  ــه هزينه كرده ان ــا اين هم تيم ه

نتيجه اش را ببينند.
*كسانى كه دنبال تعطيلى ليگ هستند 

بحث شـان فقط سلامتى است 
ديگرى  اهـداف  دنبال  يا 

هستند؟
ــلامتى  اصلا بحث س
ــان هايى كه  ــت. هم نيس
هستند  ــلامتى  س مدعى 
ــى آنها  ــاعت زندگ 24 س
را رصد كنيد اصلا رعايت 
ــد و اينها دنبال  نمى كنن

داستان هاى ديگرى هستند.
*چه داستانى؟

ــقوط هستند و دوست دارند  بعضى تيم ها در خطر س
بازى ها برگزار نشود و در ليگ برتر بمانند. بعضى از تيم ها 
ــانس قهرمانى ندارند و مسئله تعطيلى ليگ را مطرح  هم ش

مى كنند. 
*عده اى هم معتقدند باشگاه هاى خصوصى دنبال 
تعطيلى ليگ هسـتند تا پـول بازيكنان را ندهند. 

اين فرضيه را قبول داريد؟
ــتند كه پول ندهند  ــگاه ها اگر دنبال اين هس آن باش
اصلا چرا به فوتبال ورود كرده اند؟ اگر اينطورى است سال 
ــان  بعد هم تيمدارى نكنند و پول هم ندهند و خانه ش

بنشينند و حالش را ببرند.
*بعضـى از تيم هـا هم مدعى شـده اند 
پـول آب معدنـى ندارند چه برسـد كه 
هزينه هـاى سـنگين تسـت كرونـا را 

بدهند. در اين رابطه چه نظرى داريد؟
ــتند.  ــتان ديگرى هس ــا دنبال داس اينه
آقايان استفاده شان را كنار فوتبال برده اند 
ــتند.  ــائل ديگرى هس ــال مس و دنب
ــول آب معدنى ندارد  تيمى كه پ
ــد  ــگ محلات هم نبايد باش لي
ــگ برتر، ما  ــد به لي چه برس
ــيراز يك تيم دورهمى  در ش
ــازى  ب ــى  وقت و  ــم  داري
نوشيدنى  ما  به  مى كنيم 
ــد  مى دهن زا  ــرژى  ان

ــول آب معدنى  ــتند و مى گويند پ ــا در ليگ برتر هس و آنه
ــت دارند همچنان در فوتبال باشند و اين  ندارند؟ اينها دوس
مصاحبه هاى خنده دار را مى كنند و معروف مى شوند اما در 

نهايت منفور مى شوند.
*مـى گويند تعداد مبتلايان به كرونا بالا رفته و به 
صلاح نيسـت بازى ها شروع شـود. در اين رابطه 

چه نظرى داريد؟
بحث كرونا كاملا جدى و مهم است اما فوتباليست ها 
ــا كار در كنار فوتبال انجام  ــه حضور دارند و هزارت در جامع
ــال خيلى امن تر از بقيه  ــد. به نظر من محيط فوتب مى دهن
ــت داده اند و مسائل بهداشتى  ــاغل است چون همه تس مش
ــن و بازى  ــرايطى تمري ــد و در چنين ش ــت مى كنن را رعاي
ــاگر است و محيط فوتبال  مى كنند. بازى ها هم بدون تماش
ــردم در آن حضور دارند امن تر  ــك، اداره و بازار كه م از بان
ــود همه جا بايد  ــت فوتبال تعطيل ش ــت و اگر قرار اس اس

تعطيل شود.
*برخـى از تيم هـا اعلام كرده اند 8 تـا 12 بازيكن 

كرونايى دارند. واقعا چنين چيزى ممكن است؟
ــت ها  ــت چون براى فوتباليس اصلا چنين چيزى نيس
ــر مقاومت بدن  ــن اتفاقى مى افتد و به خاط ــه ندرت چني ب
شان خيلى كم اين اتفاق مى افتد.اين حرف ها را به بقال سر 
كوچه بگويى هم مى فهمد كه شوخى مى كنى. مگر مى شود 
ــه تيم ها چنين  ــوند؟ چرا بقي ــر از يك تيم مبتلا ش 12 نف
ــت و بهترين  ــن حرف ها فقط بهانه اس ــكلى ندارند؟ اي مش
تصميم برگزارى ليگ است و حتى بازى هاى ليگ 2 و 3 را 
ــزار كنند چون آنها هم هزينه كرده اند و دنبال  هم بايد برگ
نتيجه هستند چون هم افتخار دارد و هم ارزش مالى دارد و 

اگر بازى ها برگزار نشود حق خورى مى شود.
*برخى تيم هـا مدعى اند بازى ها برگزار نشـود و 
تيمى هـم به عنوان قهرمان معرفى نشـود و فقط 
تيم ها به آسيا معرفى شوند. با اين حرف موافقيد؟

تيمى كه به آسيا مى رود قهرمان يا نايب قهرمان شده 
كه به آسيا مى رود. اصلا به عقل جور در نمى آيد كه چنين 
ــت و اگر هم  ــد و بهترين كار برگزارى ليگ اس كارى بكنن
ــود طبق جدول بايد قهرمان  نمى خواهند بازى ها برگزار ش
ــوند و تيم هاى سقوط كننده  ــيايى معرفى ش و تيم هاى آس

هم اعلام شوند.
*انگار عده اى هم دوست ندارند پرسپوليس پوكر 

قهرمانى كند؟
ــى نمى تواند  ــن كه به هر حال اتفاق مى افتد و كس اي
ــپوليس را بگيرد. ليگ چه برگزار  جلوى پوكر قهرمانى پرس
ــود و چه نشود پرسپوليس پوكر قهرمانى مى كند. خنده  بش
ــت كه ليگ را برگزار نكنند و پرسپوليس را قهرمان  دار اس
اعلام نكنند و اگر چنين كارى بكنند خصومتى بوده است.

*اگـر ليـگ برگزار شـود با توجه به عـدم حضور 
تماشـاگران و وقفه اى كه افتـاده، كيفيت بازى ها 

پايين نمى آيد؟
ــم كيفيت بازى  ــه الان مى بيني ــگ آلمان را هم ك لي
ــتند و عدم آمادگى  ــاگران نيس ــا پايين آمده چون تماش ه
ــده است و اين شرايط طبيعى  بازيكنان هم مزيد بر علت ش
است كه كيفيت بازى ها پايين بيايد. ليگ ما هم همينطور 
ــت چون تمام  ــان اس ــت اما اين موضوع براى همه يكس اس
تيم ها همين وضعيت را داشته و بهانه اى براى كسى نيست 

كه دنبال توجيه كارشان باشند.

ليگ برتر به تعويق افتاد
فولاد-استقلال 4 تير

سازمان ليگ فوتبال ايران از تعويق يك هفته اى 
ديدارهاى باقى مانده ليگ نوزدهم خبر داد.

 حيدر بهاروند رئيس سازمان ليگ فوتبال ايران 
ــگاه ها و روساى هيئت هاى  در نامه اى به مديران باش
فوتبال ليگ برترى از افزايش زمان آماده سازى تيم ها 

براى از سرگيرى رقابت هاى ليگ نوزدهم خبر داد.
در نامه بهاروند آمده است:

ــو كنفرانس  ــه ويدئ ــزارى جلس ــه برگ ــر ب نظ
ــيون فوتبال با  ــگ و فدراس ــازمان لي ــدگان س نماين
ــابقات AFC و ليگ قهرمانان آسيا و  ــئولان مس مس
ــه، به اطلاع  با عنايت به موارد مطروحه در اين جلس
ــيا در نظر دارد  ــاند كنفدراسيون فوتبال آس مى رس
ديدارهاى باقى مانده مرحله مقدماتى و يك شانزدهم 
نهايى ليگ قهرمانان را با تأخير نسبت به برنامه قبلى 
ــا توجه به فرصت ايجاد  ــزار كند، به اين ترتيب ب برگ
ــده و به منظور افزايش زمان آماده سازى باشگاه ها  ش
ــمانى بازيكنان كه  ــرايط جس ــن بهبود ش و همچني
ــگاه ها و فوتبال ملى هستند،  ــرمايه هاى اصلى باش س
ــازمان ليگ نيز ديدارهاى باقى مانده ليگ نوزدهم  س
ــخ قبلى پيش  ــبت به تاري ــا يك هفته تاخير نس را ب
ــده آغاز مى كند. بنابراين ديدار معوقه فولاد  بينى ش
ــتقلال تهران روز چهارشنبه مورخ 4  خوزستان و اس
تيرماه برگزار مى شود و سپس مسابقات هفته بيست 

و دوم از روز يكشنبه هشتم تيرماه آغاز شود.

دريچه
ا اف ت ت گ ل

مهدى شيرى فوتباليست شيرازى:

ليگ برگزار شود حقى از كسى ضايع نمى شود 
محيط فوتبال از بانك، اداره و بازار امن تر است

رئيس هيئت پزشكى ورزشى فارس خبر داد

مدارس فوتبال با رعايت كامل پروتكل بهداشتى آماده بازگشايى است 
ــتاد مقابله با كرونا در  ــى استان فارس و س ــكى ورزش رئيس هيئت پزش
ورزش از تلاش براى بازگشايى مدارس فوتبال خبر داد و گفت: تامين سلامت 
ــتاد مقابله با كرونا در ورزش است و براى  ــكاران از اولويت هاى س كليه ورزش
ــايى مدارس فوتبال به دليل شرايط خاص خود منتظر دريافت مجوز از  بازگش

ستاد مركزى مقابله با كرونا در ورزش هستيم.  
ــه با رئيس هيئت فوتبال استان،گفت: ستاد  ــتى در جلس  دكتر كاوه باش
ــبانه روزى و هماهنگ با ستاد ملى مبارزه  مقابله با كرونا در ورزش با تلاش ش
ــد تا با پيشگيرى و رعايت كامل پروتكل بهداشتى از ورود اين  كرونا مى كوش
ــتاد  بيمارى به جامعه ورزش جلوگيرى كند. وى به اطلاعيه هاى صادره از س
ــتاد  ــاره كرد و افزود: همكاران ما در س ــه با كرونا در ورزش اش ــزى مقابل مرك
ــد و امروز مى بينيم با صدور  ــام موارد موجود را در نظر مى گيرن ــزى، تم مرك
ــيارى از جامعه ورزش را با رعايت و  ــتيم درصد بس ــماره 16 توانس اطلاعيه ش
ــه با كرونا در  ــتاد مقابل ــتى فعال كنيم. رئيس س اجراى كامل پروتكل بهداش
ــكاران را از اولويت هاى  ــلامت جامعه ورزش و تك تك ورزش ورزش فارس، س
مهم اين هيئت عنوان كرد و تاكيد كرد: افسران كنترل سلامت هيئت پزشكى 
ورزشى به صورت شبانه روزى كليه جامعه ورزش را رصد مى كنند و گزارش 
ــتى با بيان اينكه مدارس فوتبال  ــال مى شود. كاوه باش ها روزانه به مركز ارس
ــكار در اين رشته پرطرفدار است و حساسيت خاص خود  كانون جمعيت ورزش
ــيار حائز اهميت است و  ــلامت آن براى متوليان امر بس را دارد از اين جهت س
در تلاشيم با نامه نگارى هايى كه با ستاد مركزى انجام شده دستور بازگشايى 
آنها را دريافت كنيم.  دبير هيئت پزشكى ورزشى استان هم با تقدير از هيئت 
ــتان و شهرستان شيراز، اظهار داشت: همكارى خوبى در سال هاى  فوتبال اس
ــى و هيئت فوتبال وجود داشته است كه  ــكى ورزش ــته بين هيئت پزش گذش

توانستيم در راستاى آموزش گام هاى خوبى برداريم.

دكتر جمشيد جهانى با بيان اينكه اميدواريم اين همكارى بين دومجموعه 
ــت: هرچه همكارى ها گسترش يابد شاهد  ــترش يابد، اظهار داش تداوم و گس
كاهش آسيب ها در ورزش و رشد اين رشته پرطرفدار خواهيم بود. رئيس هيئت 
ــتان فارس هم در اين جلسه با تقدير از مسئولين و كاركنان هيئت  فوتبال اس
ــتاد مقابله با كرونا در ورزش، گفت: از بدو  ــكى ورزشى فارس به عنوان س پزش
ــور هيئت فوتبال استان با پيروى از دستورالعمل ها  حضور اين ويروس در كش
و اطلاعيه ستاد مركزى مقابله با كرونا به مبارزه و پيشگيرى از اين بيمارى پرداخته 
و تا هر زمان كه لازم و نياز باشد با ستاد همراهى خواهيم داشت. فرزاد هنرپيشه 
با اشاره به اطلاعيه هاى صادره از سوى ستاد مقابله با كرونا در ورزش مبنى بر 
ــتان با رعايت پروتكل هاى فعاليت ليگ هاى فوتبال افزود: تيم هاى ليگى اس

ــده اقدام به فعاليت كردند كه نظارت ما همچنان پايدار و  ــتى اخذ ش  بهداش
به صورت فوق العاده و بيشتر از گذشته بر فعاليت آنان در حال انجام است.

ــت: اما امروز موضوع مهم، مدارس فوتبال هست  وى در ادامه اظهار داش
ــال ها پيش سرمايه گذارى بسيارى در آن شده است و جايگاه بسيار  كه از س
ــايى بازمانده اند در  ــروز به دلايلى از بازگش ــته اى دارند اما ام ــوب و شايس خ
صورتى كه در بدو تاسيس از مجوز باشگاه برخوردار شده اند، اما امروز به دليل 
ــگاه جدا مانده اند كه اميدواريم  ــود از قاعده باش نام مدارس كه عنوان مى ش
ــرايطى فراهم شود كه ستاد مقابله با كرونا در ورزش با ارسال  هرچه زودتر ش

پروتكل لازم مجوز فعاليت اين مدارس را هم صادر نمايد.
رئيس هيئت فوتبال استان فارس با اشاره به مشكلات اقتصادى كه براى 
ــت: نزديك به چهارماه از تعطيلى  ــده است، ابراز داش مدارس فوتبال ايجاد ش
ــيارى به خاطر وجود 5هزار مربى  مدارس فوتبال مى گذرد و خانواده هاى بس
كه معيشت خود را از اين راه تامين مى كردند دچار مشكل شده اند. هنرپيشه 
ــكى ورزشى و فوتبال  ــى هر دو هيئت پزش عنوان كرد: اميدواريم با هم انديش

ــاط تر از  ــى را در جايگاه واقعى خود فعال و پرنش ــته ورزش ــتان، اين رش اس
گذشته ببينيم. 

ــه با تقدير از  ــيراز هم در اين جلس ــتان ش  رئيس هيئت فوتبال شهرس
ــتان فارس به عنوان متولى سلامت جامعه  عملكرد هيئت پزشكى ورزشى اس
ورزش و همچنين ستاد مقابله با كرونا در ورزش از جايگاه مهم مدارس فوتبال 
ــئولين و مدافعان سلامت  ــت: مى دانيم كه مس در ورزش ياد كرد و اظهار داش
شبانه روز براى ريشه كن كردن اين بيمارى در تلاش هستند و ما هم از هيچ 

كوششى دريغ نداريم.
ــيارى از ورزشكاران در  ــاره به حضور جمعيت بس ــى با اش كاووس عباس
ــرزمين  ــال كه اكثرا جوانان، نوجوانان و نونهالان اين س ــته پرطرفدار فوتب رش
ــتان و تعطيلى مدارس در خانه به سر مى برند،  ــتند و با شروع فصل تابس هس
ــى كه در حال فعاليت مى  ــگاه هاى ورزش افزود: اميدواريم همچون ديگر باش
ــند تدابيرى انديشيده شود تا شاهد فعاليت مدارس فوتبال و اين فرزندان  باش

باشيم.

بازيكن تيم فوتسال پارس آرا شيراز:
 تيم ملى را به دليل مصدوميت از دست دادم

ــال بانوان پارس آرا شيراز اعلام كرد: با وجود  ايرنا: بازيكن تيم فوتس
ــال را به صورت حرفه اى آغاز كردم اما در  ــت كه فوتس ــال اس اينكه دو س

اردوى تيم ملى مصدوم شدم و با بدشانسى اين تيم را از دست دادم.
مريم نورى افزود: در دومين مرحله از اردوى تيم ملى فشار زيادى از 
نظر تمرينات متحمل شدم و همين امر موجب شد رباط پايم آسيب ببيند 

و با خاطره تلخ اردوى تيم ملى را ترك كردم.
ــم به دليل  ــى آنهم ه ــردن اردوى تيم مل ــرد: ترك ك ــان ك وى بي
ــود كه  ــت اما اين امر دليل نمى ش ــت اگر چه ناراحت كننده اس مصدومي
ــه  آرزوى هر  ــم تا به تيم ملى ك ــم و مى كوش ــت بده ــزه ام را از دس انگي
ــم. نورى ادامه داد:  متولد 1375 هستم با مدرك  ــكارى است، برس ورزش
فوق ديپلم تربيت بدنى، فوتسال را از مدارس آغاز و طى هشت سال فعاليت 
ــتم پله هاى ــويق مربيانم توانس ــم هاى مختلف بازى كردم و با تش در تي
 ترقى را طى كنم و با 2 سال سابقه بازى در ليگ برتر به تيم ملى دعوت 

شوم.
* حمايت شـويم قول  قهرمانى مى دهم، استان هاى ديگر بهتر 

قدر مى دانند
ــگ برتر قرار  ــن گلزنان لي ــا  11 گل زده در رده بهتري ــه ب ــورى ك ن
ــتعدى  در فارس وجود دارند و با اينكه امكانات  دارد افزود:  بازيكنان مس
ــت، اما قول ــر از بازيكنان تيم هاى ديگر به ويژه تهران اس ــيار كمت ما بس

 مى دهم با اندكى حمايت مى توانيم قهرمان ايران شويم.
وى ادامه داد: به دليل نبودن حمايت، شمار زيادى از بازيكنان استان 
ــارس در تيم هاى مختلف ليگ برتر خارج از خانه خود بازى مى كنند و  ف
بازيكنان تاثير گذارى هم  هستند و اينكه سختى دور از خانواده را تحمل 
ــت كه استان هاى ديگر قدر بازيكنان ما را بهتر  مى كنند به اين دليل اس

مى دانند.
ــون پارس آرا و صنعت فجر از  ــورى اضافه كرد: وجود دو تيم همچ ن
استان فارس در ليگ برتر نشان از شايستگى هاى بانوان فوتساليست فارس 

دارد كه نياز به حمايت دارند.
اين بازيكن تيم فوتسال اشاره كرد : از بين 11 گلى كه در ليگ برتر 

ــهر آورد شيراز ( دربى ) با يك كنترل زيبا  ــاندم، گلى كه در ش به ثمر رس
ــت كه  ــر ضرب  به تيم صنعت فجر زدم از بهترين گل هايم اس و آنهم س

فراموش نخواهم كرد.
*خسته شديم، كسى به حرفمان گوش نمى دهد   

ــته  ــكلات حرف زديم، ديگر خس وى با بيان اينكه بارها در مورد مش
شديم، اظهار داشت: در استان فارس كارخانه ها ، شهردارى ها و بانك هاى

ــاهد   زيادى وجود دارد كه مى توانند با حمايت كمى از تيم هاى بانوان ش
ــور باشند و در كسب  ــهرى هاى خود در تيم ملى و كش ــش همش درخش
ــريك شوند اما كسى به حرفمان گوش نمى دهد و نااميد اين افتخارها ش

ــاعت تمرين  ــت س ــويم كه حرف بزنيم. نورى ادامه داد: روزى هش  مى ش
مى كنيم و آن هم با هزينه اى كه خانواده ها خودشان پرداخت مى كنند، 
ــته باشيم   ــغل ديگرى داش از اين رو ديگر وقتى نمى ماند كه بخواهيم ش
ــيم و زمانى كه بدون  ــته باش زيرا بايد از راه ورزش حرفه اى در آمد داش
ــته مى شود نمى توان انتظار داشت كه  كار خارق  ذكر مبلغ قرارداد  نوش

العاده اى انجام دهيم.
*اين همه تبعيض براى چيست؟ 

ــكلات در ليگ  ــن فصل 23 بازى با وجود همه مش ــزود: در اي وى اف
ــزار تومان پاداش  ــال 400 ه ــزار كرديم  كه تنها در اين يك س ــر برگ برت
ــت و  ــابقه هم كيفيت خوبى نداش به ما دادند ضمن اينكه لباس هاى مس
نمى دانم اين همه تبعيض براى چيست زيرا ما مى خواهيم سالم زندگى و 
براى كشورمان افتخار كسب كنيم. نورى گفت: تيم ملى فوتبال آقايان در 
ــابقات جام جهانى با وجود شكست پاداش هاى خوبى گرفت در حالى  مس
ــه دوره متوالى قهرمان آسيا شده است اما  ــال بانوان س كه تيم ملى فوتس
هنوز هيچ پاداشى دريافت نكرده و تا زمانى كه ميان ورزشكاران مرد و زن 

تبعيض وجود داشته باشد نمى توان از عدالت حرف زد.
ــى امكانات براى بازى تيم هاى   ــن تيم پارس آرا ادامه داد: حت بازيك
ــالن  ــيار پايينى قرار دارد  و تنها 2 س ــطح بس ــوان در ليگ برتر در س بان
استاندارد ويژه بانوان براى فوتسال در كشور وجود دارد، اگر نگاه مسئولان 

ورزش به بانوان عوض شود مى توانيم فراتر از آسيا خود را نشان دهيم.
*شـوراى اسلامى شهر شـيراز به داد تيم هاى بانوان برسد؛ به 

رأى بانوان ارج نهند
ــهردارى در  ــگ برتر با نام ش ــيارى از تيم هاى لي ــت: بس ــورى گف ن
مسابقات شر كت مى كنند اما در شيراز اينگونه نيست و از اعضاى شوراى 
اسلامى  شهر شيراز  مى خواهيم كه به رأى بانوان هم اهميت دهند و به 
ــهر برسند. وى گفت: با وجود شيوع بيمارى كرونا زير  داد تيم هاى اين ش
نظر مربيانم تمرينات در خانه انجام مى دهيم و منتظر مى مانيم تا شرايط  
ــن كنيم. او با بيان اينكه تيم  ــود و بتوانيم به صورت گروهى تمري بهتر ش
ــتيبانى قهرمان شد و به ليگ  ــته يك بدون هيچ پش پارس آرا در ليگ دس
برتر صعود كرد، افزود: قهرمانى ما در شرايط سخت بهترين خاطره دوران 
ــارس آرا با وجود  ــرمربى تيم پ ــيم بود. نورى افزود: نجمه برزگر س ورزش
امكانات محدود زحمات زيادى متحمل شد و پيشرفتم را مديون او هستم 
ــهناز يارى در تيم ملى و  ــن اينكه از زحمات ديگر مربيانم همچون ش ضم

امير عابدپور و همچنين مدير تيم پارس آرا  تشكر مى كنم.
ــال ليگ برتر بانوان در فصلى كه گذشت 12 تيم  در مسابقات فوتس

شركت داشتند و به صورت دوره اى با هم بازى كردند.

خبر

مدافع برزيلى استقلال به دنبال بزرگترين غرامت تاريخ

پادووانى روى ويلموتس را سفيد كرد!
ــت نقص عضوى كه در  ــتقلال در اقدامى عجيب باب ــابق اس مدافع برزيلى س
ــكايت و طلب خسارت ميليون دلارى  ــگاه برايش به وجود آمده به فيفا ش اين باش

كرده است. 
ــتقلال قراردادى  ــانزدهم با اس ــت كه در ليگ ش لئاندرو پادوانى بازيكنى اس
دوساله امضا كرد اما در ليگ هفدهم اتفاقى براى او رخ داد كه باعث شد اين بازيكن 
ــت برابر فولاد كه در ورزشگاه  ــت بدهد، در بازى برگش توان حركتى خود را از دس
ــد در يك صحنه پادوانى با آرمين سهرابيان برخورد كرد،  غدير اهواز برگزار مى ش
ــود  ــد با ضايعه نخاعى روبه رو ش ــئله باعث ش با گردن به زمين افتاد و همين مس
ــاق پادوانى بارها چه زمانى  ــت بدهد. بعد از اين اتف ــوان حركتى خود را از دس و ت
ــت و چه زمانى كه به كشورش سفر كرد در مصاحبه هاى كه در ايران حضور داش

ــراز ناراحتى كرد اما حالا كه احمد  ــتقلال پول او را نمى دهد اب ــود از اينكه اس  خ
ــته مبلغ بدهى معوقه او را تامين كند او حاضر نيست به باشگاه  ــعادتمند توانس س
شماره حساب بدهد. ماجرا از اين قرار است كه پادوانى زمانى كه به برزيل رفت از 
ــتقلال به فيفا شكايت و به خاطر نقص عضوى كه در اين باشگاه نصيبش شده  اس
ــتار غرامت 9 ميليون دلارى (حدود 157 ميليارد تومان) شد. اين موضوعى  خواس

ــيون جهانى فوتبال استقلال به  ــد و در رأى فدراس ــوى فيفا رد ش ــت كه از س اس
ــابق  ــد اما مدافع برزيلى س پرداخت تنها 100 هزار دلار بدهى معوقه او محكوم ش
ــكايت كرده است تا شايد بتواند  ــتقلال نسبت به رأى فيفا به دادگاه CAS ش اس
مبلغ مورد نظر خود را از آبى ها بگيرد. به همين دليل هم هست كه او فعلا حاضر 

نشده مبلغ 100 هزار دلار كه فيفا حكم داده است را از استقلال دريافت كند.
كاظم قيم مدير روابط بين الملل باشگاه استقلال با تائيد اين خبر بگفت: بله 
ــئله درست است و آقاى پادوانى از ما درخواست دريافت غرامت 9 ميليون  اين مس
ــد. او حالا دوباره به اين حكم در  ــوى فيفا رد ش دلارى كرده بود كه اين حكم از س
دادگاه CAS اعتراض كرده است كه بايد ديد در اين باره چه اتفاقى رخ مى دهد. 
او در پاسخ به اين سؤال كه آيا امكان تغيير اين حكم در دادگاه CAS وجود 
ــتفاده كرده است اما  دارد يا نه هم گفت: به هرحال پادوانى از حق قانونى خود اس
ــان داده است كه خيلى كم دادگاه CAS رأى فيفا را تغيير بدهد و من  تجربه نش

فكر نمى كنم در اين باره خطرى استقلال را تهديد كند. 
اما سؤال اصلى كه در اين باره پيش مى آيد اين است كه آيا دريافت غرامت 
ــوم است؟ ارسلان اسكندرى كارشناس مسائل  به دليل نقص عضو در فوتبال  مرس

ــت و فيفا  ــومى نيس حقوقى در ورزش در اين باره مى گويد: اين موضوع چيز مرس
ــت  ــخصى در اين گونه موارد ندارد. خودتان هم ديديد كه فيفا درخواس قانون مش

پادوانى را رد كرده است و فقط براى بدهى هاى معوقه اش حكم داده است. 
ــتقلال از يك خطر بزرگ نجات پيدا كرده است و  ــرايط به نظر اس با اين ش
بستن پرونده پادوانى با پراخت 100 هزار دلار براى آبى ها انجام پذير خواهد بود.

ويم الان كسى رعايت نمى كند و 
ــد و انگار فقط  و آمد مى كنن

ست. برگزارى ليگ باعث 
ــى ضايع نشود چون  كس
ــد و مى خواهند   كرده ان
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